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Närvarande:  
Ann-Katrin Åslund, SDN. 
Jack Kindberg, Mats Carinder och 
Linda Wikman, SDF.  
Markku Sirviö, SDN.  
XXX och XXX, Näpo Södra 
Järva. 
XXX, FB. 
XXX och XXX, SvB. 
 
 
 
 
 
 

 
Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
XXX, Spånga 
Företagarförening. 
Cathrine Önnestam, Gabriel 
Marawgeh och Ante Hemphälä, 
SDF. 
XXX och XXX, Fabege.  
Vakant, Åklagarmyndigheten.  
XXX, Centrumkompaniet. 
XXX, Veolia (Connex). 
XXX, Lunda Företagarförening. 
XXX, Tensta Företagarförening.  

 
Nästa möte är inbokat till den 13/6 2007 kl. 9.00-11.00 på Tenstagången 
55, Nämndrummet, nb.  
 
1. Dagens ordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet med ett något decimerat 

antal deltagare. 
2. Dagordningen fastställdes och kompletterades med några punkter under Övrigt.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund andre 

justerare, XXX. 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
5. Föreningsärenden angående olaglig alkoholförsäljning mm som gått vidare till 

åklagare har sammanställts. Totalt sett under 2006 gick sex ärenden från Tensta 
vidare till åklagare. Av dessa har ett lett till fällande dom, böter. Två ligger som 
förundersökning och övriga nedlagda. Det är trist att ärenden tar så pass lång tid 
och inte prioriteras, påpekades från rådets medlemmar. 

6. Mopedinventeringen har genomförts. SvB hade ca 55 anmälda mopeder, men vid 
genomgång av lokaler hittade man 25 till. 3 har hittills hämtats av polisen. FB ca 
14 anmälda mopeder och vid inventering hämtade polisen 3 stycken. 
Bostadsbolagen är över lag nöjda med insatsen och tycker att man fått igång en 
dialog, fått mycket uppskattning från boende och att man klart och tydligt markerat 
vad som accepteras och inte. Parallellt med inventeringen pågick trafikkontroller 
utomhus. 55 mopeder och MC stoppades på Järva, varav 29 var utan anmärkning. 
Övriga rapporterades för t ex olovlig körning, avsaknad av hjälm, trimning. Om 
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ungdom är minderårig tas alltid kontakt med föräldrar samt att ärende går för 
kännedom till socialtjänsten. 
Många boende har hört av sig och uttryckt uppskattning för inventeringen eftersom 
många uppfattat att tjuvåkandet minskat dramatiskt. 

7. Trygghetsvandringarna har avslutats för denna gång. Fler boende deltog än 
tidigare och det blev definitivt fler ”felpunkter”. Rapport har sammanställts och 
förmedlats till de s.k. problemägarna. De har till den 31/10 på sig att svara och 
åtgärda. Klotterpunkterna är redan åtgärdade. Till hösten planeras en separat 
vandring som bara kommer att handla om belysning. 

8. Trafikveckan har genomförts. I år deltog minst 4 254 barn och ungdomar mellan 6 
och 19 år. Cyklingen med år 4 kommer att äga rum vecka 21 och det krävs 6 
poliser i en vecka för att klara av detta. Enkäter till lärare/elever som deltog har 
skickats ut och resultatet kommer att sammanställas i en rapport. 

9. Järvasatsningen såhär långt; 
- Projektledare har anställts 
- Det ska tillsättas politisk styrgrupp och en operativ ledningsgrupp. Remiss för 

detta arbete är nu ute och arbetet i grupperna sätter igång troligen efter 
sommaren 

- 200 miljoner avsätts från staden och 140 miljoner från SvB 
SvB på Järva satsar själva på; 
- Anställning av 2 andrahandsutredare. Man har vid behov kontakt med 

flyktingmottagningen  
- Mopedinventeringen (se ovan) 
- Jobbsamordnare har anställts. Kommer bl. a att samarbeta med befintliga 

verksamheter i förvaltningarna, arbetsförmedlingen, Blatteförmedlingen m fl.  
- Tensta Allé finns det planer på att lyfta som affärsgata med butiker i 

bottenvåningen som komplement till Tensta centrum 
- Garagen som är tomma skulle kunna hyras ut för mekanikerutbildningar etc.  
- Trygghet/säkerhet i källare ska höjas genom att måla, sektionera, Aptuslås mm. 
- Trygghetskontroller ovan nämnd satsning bygger på den inventering man gjort 

med hjälp av checklistor. Även kvalitetssäkring och efterkontroller ingår 
- P-avtalen ses över. Man börjar i Husby och kommer att fortsätta över Järva. 

Rattkryckor har köpts in 
- Våld mot kvinnor och barn – information har satts upp i alla trappuppgångar 

om var man kan vända sig om man är utsatt 
- Första veckan i september flyttar SvB in i nytt kontor i Tensta 

Några frågor kom upp som besvarades angående husvärdssystemet (boende 
som får ersättning för att vara ”portvakt”). Det är svårt enades bostadsbolagen 
om men om man hittar rätt person funkar det ofta väldigt bra.  
Sommarjobb kommer att erbjudas genom både SvB och FB.  
Lägenhetsinbrott fortsätter. Vissa adresser mer drabbade än andra. Stöldgods är 
i regel kontanter och guld som ofta finns i stora mängder i drabbade hushåll. 
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Bankfack är inget alternativ men en diskussion om värdeskåp har förts. SvB 
kommer att försöka föra in det i sina nya hus som nu byggs i Hjulsta.  
Kamphundar – SvB har restriktioner mot nya hyresgäster då kamphundar ej är 
välkomna i deras fastigheter.  

10. Information på hemsidan om vilka som ingår i BRÅ har önskats från 
boende. Blankett för godkännande delades ut under mötet. Kommer även förmedlas 
digitalt till övriga. 
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11. Övrigt: 

a) Avrapportering sker alltid halvårsvis. Sammanställning delades ut på 
mötet och kommer även förmedlas digitalt. 

b) Anti-langnings-kampanj har ägt rum inför Valborg. Rådet fick ta del av 
kampanjmaterial. Valborg rapporterades för övrigt varit ganska lugnt, 
något mer stökigt i Spånga. Inför skolavslutningarna har de olika 
avslutningsdatumen spridits mellan de olika stadsdelarnas fältassistenter. 

c) KAT-insats pågår just nu. Det finns klara problem i arbetet med den 
drogen då det krävs så oerhört stora mängder i beslag för att det ska 
klassificeras som ett grovt brott, över 400 kg. Mellan 2-400 kg betraktas 
enligt nuvarande lagstiftning som ett normalbrott. Önskemål från 
fastighetsbolagen framfördes om att låta anställda få utbildning i 
”drogkunskap”. Kommer att ses över av närpolisen som återkommer i 
frågan. 

d) Bilar på grönytor är ett problem inför varje vår/sommar. SDF kommer att 
driva en informationskampanj. Bostadsbolag, villaföreningar, 
bostadsrätts-föreningar m fl. kommer att hjälpa till och sprida 
information. Polisen kommer att försöka vara ute så mycket de kan. 
Tanke som kom upp var att man eventuellt skulle kunna dra nytta av 
volontärerna i detta sammanhang.  

12. Nästa möte är flyttat och inbokat till den 13/6 2007 kl. 9.00-11.00 
på Tenstagången 55, Nämndrummet, nb. 

 
  
 
Linda Wikman  Ann-Katrin Åslund  XXX 
Sekreterare  Ordförande och Andre justerare 
  förste justerare 
 
 
 


